

# Huaxia South Chinese School Weekly News

## Nov. 12, 2015

华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

这星期六（十一月十四日）学校不上课。请不要来！

上星期中文学校，我们度过一段美好的时光，大家可能越来越喜欢中文学校了。这是很好的事。这也是我们所有人希望的。但是我们要珍视她，保护她。我们现在是借万宝路高中的设施，不是租，我们要遵守他们的规则。现在已经到了临界点，如果我们依然“我行我素”，我们就要被请出去了。

高中列举我们的劣习有：

1. 桌椅搬到外边走廊，不回原。
2. 教室桌椅不回原，老师的东西被移动了，计算机被拔电源了，等等。
3. 细走廊不能打乒乓球，违反消防规则。这不怪乒乓俱乐部，我们不知道。
4. 学生到处乱跑，违反消防规则。
5. 家长也到处乱走，人家正在比赛或练习，我们的家长就径直穿过。这在中国太一般了，可他们觉得这是不可想象的。我们受伤，保险是不赔的，他们受伤是我们赔。甚至起诉我们。

可能还有，我没记住。这些都说到我们的痛处了。我们一定要严加管理。不然后果严重。

高中给我们的要求是：

1. 用过的东西要还原。
2. 老师学生的私人东西一定不要用或移动。
3. 学校的设备一定不要用。
4. 走廊里一定不能跑。家长不要乱走到人家的比赛或练习场地。

我已经深深地感到寄人篱下的“痛苦”了！可是哪里都有规矩呀！我个人觉得这些规矩都不过分，我们一定能做到。

现在讲一下后果。如果我们一个教室被高中老师抱怨了，并证明是我们的错，第一次给警告，第二次，那个教室就被关门了。课就得被取消。如果一个一个地被取消，我们学校就关门了。

所以我们大家一定要共同努力，把学校管理好，包括，校务，教务，老师，TA，家长会，值班家长。非值班家长也要遵守学校纪律。

很不幸，我们的篮球俱乐部要取消了，没有场地。请你们到办公室办理退款。非常抱歉！  
国标舞班要移到餐厅。乒乓俱乐部要 zumba 班商量一下场地。

热心的家长推荐新泽西青少年管弦乐团，他们现正扩大招募团员，到明年一月一日截止，  
2-12 年级小朋友都可以参加。有兴趣的家长小朋友可以上他们的网站  
<http://www.njsyo.org/> 注册，报名，通过简单的甄选，通过后成为团员，每周会一起练习  
音乐会的曲目。每周集训 2 小时可以累计志工小时。

就这些了！

易成

华夏中文学校南部分校

二〇一五年十一月十二日

Hello Huaxia Students, teachers and Parents,

This Saturday (11/14) our school is close. Don't come, please. The teachers have a conference.

Last week, we had a good time. I can feel that more and more people like our Chinese school. That's great! That's our goal. But we have to care of our school. We borrow the facility from the high school, not rent. We have to follow their rules. Now we have reached the point that if anything happens again, we will be kicked out.

Here are the complaints they have:

1. Moving the desks and chairs out of the classrooms without returning them.
2. Messing up with the desks and chairs, teachers' and students' private stuff, unplugged teachers' computers, etc.
3. Pingpong tables in the hallways, against the fire code.
4. Running in the hallways, against the fire code.
5. Parents walking around or passing through the fields where the students having a game or practice.

There may be more. I cannot recall. I really feel bad except pingpong tables since we didn't know. We have to re-enforce our rules which prevent all of these bad behaviors.

The formal requirements from the high school are clear and reasonable. I list below:

1. Return everything to the original state after we use.
2. Don't mess up with the teachers' or students' stuff. Respect their privacy.
3. Please don't use the school's equipment.

4. Don't run in the hallway, or pass through the practice fields or gyms when the students are there.

Let's follow those rules. It's not hard. We can do it! Our admin, teachers, TAs, PTAs and parents on duty will work together. Parents not on duty, please also follow the school rules.

So sad that I have to tell all of us the consequence if we don't follow. If the high school teachers complain the classrooms again, and it's proved our fault, the first time, they send us a warning. The second time, they lock the classroom doors where they have complaints. We will lose those classrooms. If they close all, we will be out. Remember we "live" in their house.

The basketball club has to be cancelled. There is no place for it. The gyms will be taken from next week. All winter sports will be moved in. The outside field is close for re-construction. The adult dancing classes will be in cafeteria. Pingpong club may take Zumba site, and Zumba can move upstairs.

One of our parents recommends the New Jersey State Youth Orchestra (NJSYO). Here is their info:

2015-16 Online Registration Open

<http://www.njsyo.org/>

2015-16 SEPTEMBER AUDITIONS

Sessions available from Oct 9, 2015 - Jan 1, 2016

Non-Refundable Audition Fee \$25

Rehearsals weekly Thursday 6:30pm~8:30pm (you get 2 hours for volunteer)

Preparatory String Orchestra (PSO)-beginners grades 2 and above.

Concert Youth Orchestra (PSO)- Intermediate level grades 5 and above.

Senior Youth Orchestra (SYO)- Advanced level grades 9-12.

Chamber Ensemble- Advanced students by audition.

Address:

Middletown Arts Center

36 Church St.

Middletown, New Jersey 07748 That's all for this week.

Thank you for reading it.

Cheng Yi

Huaxia South Chinese School

11/12/2015